
 
Protokół Nr  XXI/2016 
 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 21 listopada 2016 roku w Urzędzie Gminy 
 w Skrwilnie.  

 
Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Poinformował, że sesja została zwołana na wniosek 
Wójta. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 15 radnych , 
rada może podejmować prawomocne uchwały.  
Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 
obecności. 
Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji. 
 Porządek  przedstawiał się następująco: 

1.  Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 
b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał  dotyczących podatków i opłat lokalnych: 
1) w sprawie obniżenia ceny żyta do celów wymiaru podatku rolnego; 
2) w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości; 
3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy na 

podatek od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny; 
4) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych; 
5) sprawie opłaty targowej; 
6) w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego, podatku od 

nieruchomości, podatku leśnego oraz ustalenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2016 r. 
4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Skrwilno na lata 2016-2023. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  Rocznego programu współpracy Gminy 

Skrwilno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 
art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2017. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mościska i Rak. 

7. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zakończenie obrad. 

10.  



  Ad.1.Sprawy organizacyjne zostały już omówione. 

  Ad.2. 

                Skarbnik Gminy przedstawiła propozycje wszystkich podatków i opłat, które mają 

być uchwalone na dzisiejszej sesji oraz ich uzasadnienia. W dyskusji na przedstawionymi 

projektami nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący kolejno czytał projekty uchwał: 

1)  Rada w obecności 15 radnych , jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 
XXI/120/16 w sprawie obniżenia ceny żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego. 

           Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
2) Rada w obecności 15 radnych , jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/121/16 w 

sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. Uchwała wraz z 
uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

3) Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały. Rada w obecności 15 radnych , 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/122/16 zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia wzorów formularzy na podatek od nieruchomości, podatek rolny i 
podatek leśny. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

4) Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały. Rada w obecności 15 radnych , 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/123/16 w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych, Uchwała wraz z uzasadnieniem 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5) Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały. Rada w obecności 15 radnych , 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/124/16 w sprawie opłaty targowej, która 
wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6) Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały. Rada w obecności 15 radnych , 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/125/16 w sprawie poboru w drodze inkasa 
podatku rolnego, podatku od nieruchomości, podatku leśnego oraz ustalenia 
inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. Uchwała wraz z uzasadnieniem 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
    Ad.3. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

budżetu Gminy na 2015 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXI/126/16 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2016 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 



 

   Ad.4. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXI/127/16 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Skrwilno na lata 2016-2023. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

   Ad. 5.  
Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Przewodniczący Rady odczytał projekt 
uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada 
w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/128/16 w sprawie przyjęcia 
Rocznego programu współpracy Gminy Skrwilno z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2017. 

      Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

       Ad.6.   

       Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXI/129/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Mościska i Rak. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

  Ad.7. 

Wójt złożył sprawozdanie z działalności między sesjami. Powiedział, ze jest już lista 

rankingowa na dofinansowanie do remontu drogi do Szczawna. Jesteśmy na 24 miejscu 

ponieważ nie uzyskaliśmy punków dotyczących styczności tej drogi w drogą wojewódzką.  W 

tym konkursie otrzymamy dofinansowanie 50 % kosztów. Przetarg na drogę do Szczawna i w 

Skudzawach odbędzie się w styczniu przyszłego roku. 

Ogłoszono już nabór konkursu na gospodarkę wodno-ściekową . Mamy przygotowaną 

dokumentację na rozbudowę stacji uzdatniania wody w Okalewie, dzięki której zwiększy się 

możliwość poboru wody w tej stacji o drugie tyle co jest do tej pory. 

 Jesteśmy w trakcie uzupełniania wniosku na termomodernizację przedszkola. Rozstrzygnięto 

przetarg na remont urzędu gminy. 

Ad.8. 

Radny Piotr Tatkowski prosił Wójta o równanie dróg gminnych równiarką . 



Ad.9. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

 

Protokolant          Przewodniczący Rady 

       

      Danuta Szymańska            Robert Celebucki 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 


